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VVD Jaarstukken Personenauto's/parkeernorm 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020 
Paginanummer: algemeen 

  

Vraag - Wat is het gemiddeld aantal personenauto’s per huishouden?  
- Wat is de gemiddelde parkeernorm?  
- Wat is het gemiddeld aantal personenauto’s per huishouden in Stadshagen?  
 

Antwoord Uit de data van het CBS (StatLine - Kerncijfers wijken en buurten 2020 (cbs.nl)) blijkt het volgende:  
- Zwolle: gemiddeld 0,9 personenauto’s per huishouden 
- Stadshagen: gemiddeld 1,1 personenauto’s per huishouden. 
 
De parkeernorm kan variëren van 0,2 tot 2,8 parkeerplaatsen per woning. Een gemiddelde 
parkeernorm voor de gemeente, stadsdeel of wijk is dan ook niet zomaar te geven. Dit hangt onder 
andere af van:  

- de locatie (bijvoorbeeld centrum of buitengebied),  

- de stedelijkheidsgraad (bijvoorbeeld zeer sterk stedelijk of niet stedelijk) en  

- het type woning (bijvoorbeeld vrijstaande koopwoning of huurhuis vrije sector) 
 
En dus het aantal aanwezige woningen per type per locatie. Daarnaast kan de parkeernorm naar 
beneden worden aangepast als een ontwikkeling andere vormen van vervoer, bijvoorbeeld 
deelmobiliteit, aan de nieuwe bewoners kan bieden.  
 

  

Portefeuillehouder E. Anker 
 

Beantwoord door  J. van Doorne 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.doorne@zwolle.nl  
 

 
  

https://opendata.cbs.nl/#/CBS/nl/dataset/84799NED/table?searchKeywords='Zwolle'
mailto:J.van.doorne@zwolle.nl


Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 2 van 27 
 

 

VVD Jaarstukken Fietsenstalling binnenstad 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020 
Paginanummer: 4 

  

Vraag - Wordt met “Fietsenstalling Binnenstad” gedoeld op de nieuwe fietsenstalling in de Spoorzone?  
- Zo ja, hoe staat het met het streven om in het eerste kwartaal van 2021 een definitief en met 

partijen afgestemd inzicht te hebben in de exploitatie? 
- Waar is de afweging te vinden van het voorstel voor de structurele dekking van het resterend 

tekort op de exploitatie fietsparkeren? 
 

Antwoord - Nee, het betreft hier een mogelijk nieuwe fietsenstalling in de binnenstad, niet in de Spoorzone. 

- Andere vragen zijn daarmee niet van toepassing. 
  

Portefeuillehouder E. Anker 
 

Beantwoord door  J. van Doorne 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.doorne@zwolle.nl  
 

 
  

mailto:j.van.doorne@zwolle.nl
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VVD Jaarstukken Rotonde Eli Heimanslaan 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Jaarstukken 2020 
Paginanummer: 201 

  

Vraag Hoe lang moet Stadshagen nog wachten op de meermaals toegezegde aanpak van de rotonde Eli 
Heimanslaan? 
 

Antwoord In de begroting 2021 is een voorbereidingskrediet van € 100.000,- opgenomen voor de aanpak van 
de rotonde Eli Heimanslaan. Op basis van de dit jaar vast te stellen voorkeursvariant wordt een 
concrete kredietaanvraag voorbereid die meegaat in de integrale afweging bij de begroting 2022.  

  

Portefeuillehouder E. Anker 
 

Beantwoord door  J. van Doorne 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.doorne@zwolle.nl  
 

 
  

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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VVD Berap Begeleid wonen/woon-zorginitiatieven 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Paginanummer: 17 

  

Vraag Heeft de gemeente zicht op het aantal begeleid wonen / woon-zorginitiatieven in de gemeente? 
 

Antwoord Voor 2021 subsidiëren we in de regio IJssel-Vecht zes aanbieders voor begeleid wonen plekken voor 
98 structurele jaarplekken. Daarnaast hebben we tot nu toe aan twee aanbieders een spoedsubsidie 
gegeven voor ieder één begeleid wonen plek. Ook zijn er 44 inwoners met een Pgb voor begeleid 
wonen dat zij bij in totaal 21 aanbieders besteden.  
De gemeente heeft overzicht op het aantal woonzorginitiatieven; volledig als het Wmo gefinancierde 
initiateven betreft en grotendeels als het Zvw, Wlz, forensische zorg en Pgb voorzieningen betreft. 
Nieuwe woonzorg-initiatieven kunnen door aanbieders aangemeld worden bij de werkgroep 
Huisvesting Bijzondere Doelgroepen (HBD). Het gaat hierbij om initiatieven waarbij sprake is van 
meerdere wooneenheden, al dan niet in één gebouw, en waarbij sprake is van een koppeling wonen 
en zorg. In de werkgroep zit een vertegenwoordiging van de woningcorporaties, SWT, 
programmaleiders Wonen en Zorg, wijkmanagement, Veiligheid en een lid van de initiatieventafel 
(waar initiatieven die strijdig zijn met het bestemmingsplan worden besproken). De werkgroep HBD 
brengt een advies uit wat betreft wenselijkheid aan de hand van een afwegingskader. Het advies is 
echter niet bindend. 
 

  

Portefeuillehouder D. de Jong 
 

Beantwoord door  C. Schutter en G. Huisjes 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

c.schutter-van.der.schaft@zwolle.nl 
 
 

 
  

mailto:c.schutter-van.der.schaft@zwolle.nl
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VVD Berap Welkom in mijn wijk protocol 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Berap 2021-1  
Paginanummer: 17 

  

Vraag Wanneer kan de raad de evaluatie van het Welkom in mijn wijk protocol verwachten? 
 

Antwoord Op dit moment wordt de evaluatie voorbereid. We verwachten dat voor de zomervakantie de uitvraag 
naar omwonenden en partners gestuurd wordt voor beantwoording. De resultaten daarvan 
verwachten we eind september te kunnen aanbieden aan de Raad. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 
 

Beantwoord door  Glenda Huisjes 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

g.huisjes@zwolle.n 
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VVD Berap Ondergronds fietsenstalling 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op Berap 2021-1 
Paginanummer: 33 

  

Vraag - Is bij de exploitatie ondergronds fietsenstalling sprake van een structureel tekort?  
- Zo ja, wordt een structureel tekort dan gedekt vanuit de algemene middelen?  
- Wat verklaart het verschil tussen het structureel exploitatietekort van € 200.000 in de Berap, en 

de 250K in het Jaarverslag en de 250K genoemd in de beslisnota d.d. 16-11-2020? 
 

Antwoord - Er is momenteel sprake van een structureel tekort van € 200.000,- per jaar. 
- Het tekort wordt in 2021 eenmalig gedekt uit de middelen van de Spoorzone. Voor dekking van 

dit tekort voor de jaren 2022 e.v. wordt de oplossing gezocht in de algemene middelen, dit is 
verwerkt in de Berap 2021-1.  

- In zowel de jaarrekening 2020 alsmede de beslisnota van 16-11-2020 is het bedrag van € 
250.000,- genoemd. Dat was toen het tekort op de exploitatie van de ondergrondse 
fietsenstalling. Naderhand hebben overleggen en onderhandelingen met ProRail 
plaatsgevonden waarbij het tekort naar beneden bijgesteld kon worden, i.c. € 200.000,-. 

  

Portefeuillehouder E. Anker 
 

Beantwoord door  J. van Doorne 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

J.van.doorne@zwolle.nl  
 

 
  

mailto:J.van.doorne@zwolle.nl
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VVD PPN Woondeal 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 7 

  

Vraag - Er wordt uitgegaan van versnelling van de woningbouw door een Woondeal. Wordt hier 
verwezen naar motie-Koerhuis?  

- Zo ja, wat is de stand van zaken van die Woondeal? Kan al uitgegaan worden van versnelling op 
korte termijn? 
 

Antwoord De motie was destijds nog niet ingediend, maar is inmiddels wel een concreet resultaat op basis 
waarvan wij gesprekken voeren met het ministerie, provincie en andere gemeenten. Op dit moment 
worden de gesprekken opgestart en is het afhankelijk van de kabinetsformatie en evaluatie van de 
huidige woondeals hoe een mogelijke woondeal voor Zwolle eruit zal komen te zien. De 
mogelijkheden rondom versnelling nemen we mee in de gesprekken.  

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door  Henrieke Selles 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

h.selles-heikoop@zwolle.nl 

 
  

mailto:h.selles-heikoop@zwolle.nl
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VVD PPN Aanvragen HCA 
 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 7 

  

Vraag - Hoeveel aanvragen zijn er via HCA toegekend en hoeveel aanvragen liggen er nog? 
- Hoeveel individuele aanvragen worden er verwacht via HCA? 
- Hoeveel zzp’ers / werkgevers aanvragen worden er verwacht via HCA?  
 

Antwoord Mede op basis van de recente voortgangsrapportage (separaat bijgevoegd):  
 
Tot 1 juni 2021  

• 1823 aanvragen  

• Iedereen krijgt een loopbaangesprek  

• van de 1823 aanvragen zijn tot nu toe 434 aanvragen ingediend bij het subsidieloket. We 
verwachten er nog 400 bij (doorwerken dossiers).  

• Campagne gaat wederom starten.  

• We verwachten dit jaar nog zeker 800 aanvragen.  

Van belang is wel te noemen dat aantal voorliggende voorzieningen toenemen.  
 
 
We hebben in totaal 488 werkgevers die een aanvraag hebben ingediend.  
We verwachten er dit jaar nog 200 bij te krijgen.  
 
De zzp'er kan gebruik maken van beide regelingen.  
Afhankelijk van zijn of haar persoonlijke situatie (vooral corona gerelateerd).  
 
We hebben 12 aanvragen van samenwerkingsverbanden.  
Hiermee bereiken we 724 medewerkers.  
 
Zie bijgevoegde routes in het voortgangsoverzicht 

  

Portefeuillehouder René de Heer 

Beantwoord door  Manon Koldewijn 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

M.Koldewijn@zwolle.nl 
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VVD PPN Aanvragen schuldhulpverlening  
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 8 

  

Vraag Hoeveel extra aanvragen voor schuldhulpverlening worden er verwacht? 

Antwoord De NVVK voorspelde aan het begin van de corona crisis een toename van 30% van de hulpvragen. 

Dat is tot nu toe niet gehaald. We hebben van de vorige (financiële) crisis geleerd dat er een 

behoorlijke tijd zit tussen de crisis en de daadwerkelijke toename van de hulpvragen. 

 

Wij verwachten de volgende toename in de aanvragen: 

- 2021 toename aanvragen met 5 tot 10 %  

- 2022 toename aanvragen met 15 – 20 % t.o.v. 2021  

- 2023 tot en met 2025  stabilisatie op het hoge niveau van 2022 

 
We hebben nog te maken met onzekerheden zoals dat er nog de steunpakketten zijn. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door  Eva Molendijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

T : 06 – 11 153729 
@: e.molendijk@zwolle.nl 

 
  

mailto:e.molendijk@zwolle.nl
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VVD Beschikbaarheid studentenkamers 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 9 

  

Vraag Hoeveel studenten zijn op zoek naar een kamer in Zwolle in 2021 en hoeveel kamers zijn 
beschikbaar? 
 

Antwoord Dat is niet bekend, met name doordat veel studenten een kamer via de particuliere verhuurmarkt 
huren of zoeken. Eind 2020 is het Kences-rapport (Landelijke Monitor Studentenhuisvesting) 
uitgekomen, waaruit is gebleken dat er op dit moment balans is tussen vraag en aanbod op de markt 
van studentenhuisvesting. Recentelijk is vanuit team Wonen een stakeholdersoverleg georganiseerd 
met de Zwolse8, SOOZ en de corporaties. Daaruit is gebleken dat de stakeholders zich niet kunnen 
vinden in het rapport. Zij gaven aan dat op het moment dat het onderzoek voor dit rapport liep, er 
balans op de markt was doordat de 4e studententoren net was opgeleverd. Daarom is afgesproken 
om aanvullend onderzoek te gaan doen naar studentenhuisvesting in Zwolle, in samenwerking met de 
stakeholders. 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door  René van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

R.van.Dijk@zwolle.nl 

 
  

mailto:R.van.Dijk@zwolle.nl
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VVD PPN Aanvulling landelijke budgetten Sociaal Domein 
 
 

  

Gesteld door fractie 
 

VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 10 

 
Vraag 

 
 

 Hoeveel euro past Zwolle bij bovenop de landelijke budgetten die de gemeente krijgt voor het 
sociaal domein? 
 

Antwoord Deze vraag is niet eenvoudig te beantwoorden en vraagt verdiepend en gespecialiseerd 
onderzoek. Toelichting: Voor een aantal taken in het sociaal domein krijgen gemeenten een 
decentralisatie - of een integratie-uitkering die specifiek wordt verdeeld over de gemeenten. Het 
betreft bijvoorbeeld uitkeringen voor Participatie, Beschermd Wonen, Maatschappelijke Opvang, 
Voogdij/18+ en Bijstand. Voor deze  decentralisatie - of een integratie-uitkering kan een specifieke 
berekening worden gemaakt hoe de uitgaven zich verhouden ten opzichte van het landelijke 
budget. Het merendeel van de taken in het sociaal domein wordt echter bekostigd uit de algemene 
uitkering. De algemene uitkering wordt verdeeld op basis van verdeelsleutels en is niet specifiek 
toerekenbaar aan de taken in het sociaal domein maar is bestemd voor alle taken die gemeenten 
uitvoeren. Het totaal aan uitgaven in het sociaal domein bedraagt 350 mln., daarvan wordt 
ongeveer 170 mln. bekostigd uit een decentralisatie - of een integratie-uitkeringen, 10 mln. uit 
overige opbrengsten en 170 mln. uit de algemene uitkering. 
 
 

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 

Beantwoord door 
 

Frans Kuijpers 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

f.kuijpers@zwolle.nl 06-53730307 

mailto:f.kuijpers@zwolle.nl
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VVD PPN Tekorten Jeugd, Regionale Visie Jeugdhulp, Zwolse hervormingen  
 
 

  

Gesteld door fractie 
 

VVD 

Heeft betrekking op  PPN 2022-2025 
Paginanummer: 11 

 
Vraag 

 
- Wordt verwacht dat de voorgestelde maatregelen van het College aangaande de tekorten op 

Jeugd, en/of Regionale Visie Jeugdhulp, en/of Zwolse hervormingen in licht van het AEF-
rapport, effect gaan hebben?  

- Zo ja, waarom wordt dan uitgegaan van 2.5 mio structureel tekort?  
- En wat is de relatie tussen het structureel inboeken van dit tekort in relatie tot het in 

standhouden van de behoedzaamheidsreserve?  
  

Antwoord De resterende besparingsopgave op jeugdzorg bedraagt € 3,4 miljoen. In de informatienota 
'Zwolse hervormingen Jeugd in het licht van het AEF rapport' van 14 april 2021 hebben wij de raad 
geïnformeerd over de verwachte besparingen, mede op basis van het onderzoek van AEF, en 
hebben we aangegeven dat we gaan verkennen of via aanvullende maatregelen de besparingen 
zijn te realiseren. In het najaar komen we met een reëel en actueel beeld van de te behalen 
besparing op Jeugd. 
Het voorlopig geraamde structurele tekort van € 2,5 miljoen (doorwerking vanuit rekening 2020) 
staat los van de besparingsopgave. Het tekort is naar verwachting het gevolg van de volumegroei 
in de jeugdkosten. Nadere analyse naar de oorzaken van het tekort en de doorwerking daarvan 
wordt betrokken bij de begrotingsbehandeling. Dan wordt vastgesteld wat de definitieve structurele 
doorwerking is.  
De behoedzaamheidsreserve is bedoeld op (tijdelijk) niet te realiseren besparingen op te vangen 
en staat daarmee los van het tekort op de jeugdzorg.  
De behoedzaamheidsmarge is overigens niet alleen voor de hervormingen in het jeugddomein, 
maar betreft de brede Hervormingsagenda Sociaal Domein. 
 
 

  

Portefeuillehouder 
 

Van Willigen / De Jong 

Beantwoord door 
 

J. van Dijk / R. Buitenhuis 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

Tel 2664 / 2679  email j.van.dijk@zwolle.nl / r.buitenhuis@zwolle.nl 

mailto:j.van.dijk@zwolle.nl
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VVD PPN Afbouwen behoedzaamheidsreserve 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 11 

  

Vraag Waarom is er geen rekening gehouden met de mogelijkheid om de behoedzaamheidsreserve af te 
bouwen? 
 

Antwoord Op dit moment zijn er te veel onzekerheden over de realiseerbaarheid van de beoogde 
besparingen in het sociaal domein (jeugd, beschermd wonen). Er vindt een nadere analyse plaats 
over het realiseerbaarheid van de besparingen, dit mede vanwege nieuwe ontwikkelingen zoals 
de effecten van de herijking op de verdeling van de gemeentefondsgelden voor beschermd wonen 
en de constateringen in het AEF rapport over de tekorten op de jeugdbudgetten.  
In het najaar bij de begrotingsbehandeling zal een ander afweging plaatsvinden of de verdere 
afbouw van de behoedzaamheidsreserve. 

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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VVD PPN Natuur- en milieueducatie 
 

 
  

Gesteld door fractie 
 

VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 14 

 
Vraag 

 
Welke plannen voor natuur- en milieueducatie worden hier bedoeld? 

  

Antwoord In de afgelopen periode is er samen met NME samenwerkingspartners gewerkt aan het opstellen 
van een NME koers. In deze nog vast te stellen koers door de gemeenteraad  wordt een voorstel 
gedaan om NME te borgen en te versterken. Binnenkort wordt er een voorstel aan het college 
voorgelegd. Na collegebehandeling volgt bespreking/besluitvorming door uw raad. 

   

Portefeuillehouder 
 

M. van Willigen (vervanger wethouder W. Dogger) 

Beantwoord door J van der Bij 
 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

Jacomien van der Bij:  tel 2534 email: j.van.der.Bij@zwolle.nl 
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VVD PPN Prioritering uitleglocatie 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 16 

  

Vraag Wanneer kan de raad in het kader van versnelling en prioritering de keuze voor een uitleglocatie 
verwachten? 
 

Antwoord Dat besluit kan naar verwachting eind 2022 / begin 2023 genomen worden. 

  

Portefeuillehouder Ed Anker 

Beantwoord door Joost Rengers 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

Joost.Rengers@atosborne.nl 
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VVD PPN Uitvoeringsplan ondersteuning ondernemers 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 16 

  

Vraag Er wordt gewerkt aan een uitvoeringsplan om ondernemers te ondersteunen om goed uit de crisis 
te komen. Wanneer kunnen we het uitvoeringsplan verwachten?  
 

Antwoord Recent is het bestuursakkoord voor de regionale crisis- en herstelaanpak getekend. 
Werkgeversorganisaties (VNO-NCW Regio Zwolle en MKB-Nederland Regio Zwolle), vakbonden 
(CNV en FNV), gemeenten van Regio Zwolle, UWV Werkbedrijf, onderwijs (pro / vso, mbo en hbo) 
en SBB kiezen voor een integrale Zwolse aanpak om de gevolgen van de crisis het hoofd te 
bieden. In deze brede regionale crisis- en herstelaanpak wordt gezamenlijk gewerkt aan het 
ondersteunen van inwoners en ondernemers door middel van passende begeleiding naar werk 
voor mensen, die als gevolg van Covid-19 ontslagen gaan worden, in onzekerheid verkeren en 
extra ondersteuning nodig hebben. 
  
Iedere samenwerkingspartner heeft zijn eigen inzet, identiteit, expertise, professionaliteit en 
verantwoordelijkheid en draagt vanuit die eigen kracht bij aan de aanpak. Ook voor de werkenden, 
werkzoekenden, jongeren en werkgevers waarop de aanpak gericht is, is de eigen kracht en 
empowerment het uitgangspunt. Er wordt uitgegaan van een positieve insteek om mensen aan het 
werk te houden als werkgever en om aan het werk te blijven of zo snel mogelijk weer aan het werk 
te komen. 
  
De integrale Zwolse aanpak is beschreven in het Actieprogramma Crisis- en herstelaanpak en 
bevat 6 actielijnen: 
1. Meten is weten – werkgelegenheid, impact en kansen Covid-19 
2. Vergroten van het bereik van werkgevers / ondernemers 
3. Realiseren van digitale dienstverlening / routekaart voor werknemers, werkzoekenden en 
jongeren 
4. Benutten van extra crisisdienstverlening voor werknemers, werkzoekenden en jongeren, 
praktijkleren in het MBO en tijdelijke ondersteuning Banenafspraak 
5. Perspectief voor jongeren – aanpak Jeugdwerkloosheid 
6. Bevorderen van leercultuur / leven lang ontwikkelen 
  
Zie ook: https://www.samenuitdecrisisregiozwolle.nl/ 
  

  

Portefeuillehouder René de Heer 
 

Beantwoord door Hubald van Ark 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

 
H.van.Ark@zwolle.nl 
 

 
  

https://www.samenuitdecrisisregiozwolle.nl/
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VVD PPN Gevolgens coronacrisis voor ZZPérs en culturele sector 
 
 

  

Gesteld door fractie 
 

VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 17 

 
Vraag 

 
- Hoeveel zzp’ers zijn een groot deel van hun inkomen verloren? 
- Hoeveel tijd is er nodig voor het herstel van de culturele sector? 
 

  

Antwoord Uit de inventarisatie die onderzoeker Yermo Wever uitgevoerd heeft in januari ’21 (in opdracht van 
gemeente Zwolle) blijkt dat 82% procent van de zelfstandigen in de culturele sector van Zwolle een 
(forse) omzetdaling heeft ervaren. De gemiddelde omzetdaling was 57 procent en de grootste 
schade werd geleden onder zelfstandigen in de podiumkunsten en dienstverlening. Er staan ca. 
2000 bedrijven (waarvan veel zelfstandigen) ingeschreven bij de KvK binnen de culturele en 
creatieve sector van Zwolle. Wanneer we de onderzoeksresultaten van Yermo Wever extrapoleren 
naar dit aantal, dan komt 82 % overeen met zo’n 1640 bedrijven. 
 
Hoeveel tijd is er nodig voor het herstel van de culturele sector? 
Antwoord:  
De duur van het herstel van de culturele sector is nu nog lastig te voorspellen. Veel hangt ook af 
van de versoepelingen van de Corona-maatregelen deze zomer. Het aantal toegestane bezoekers 
van podia, bioscopen, musea en festivals is voorlopig nog dusdanig beperkt dat publieksinkomsten 
vaak te laag zijn voor een rendabele omzet. Daarnaast is nog onduidelijk hoe lang bijvoorbeeld de 
1,5 meter maatregel van kracht blijft. Ook blijft onvoorspelbaar hoe het publiek zich zal gedragen; 
heeft dat -na versoepeling- voldoende vertrouwen in de veiligheid om massaal weer cultuurbezoek 
te plannen? Uiteraard toont de sector zich weerbaar en worden veel alternatieve 
inkomstenbronnen gezocht, maar dat is lastig en vooralsnog zeer beperkt. Sponsoren zijn 
bijvoorbeeld zeer terughoudend. Daarnaast is door deze crisis grote schaarste ontstaan onder 
leveranciers van bijvoorbeeld evenementen-faciliteiten waardoor de prijzen hoog zijn. Ook goed 
gekwalificeerd, ervaren personeel is schaars; veel zelfstandigen zijn andere werkzaamheden gaan 
doen (zo’n 27% van de Zwolse zelfstandigen in de culturele sector, volgens het eerder 
aangehaalde onderzoek van Yermo Wever). Dit zal zijn weerslag hebben op de snelheid waarmee 
de sector zich kan herstellen; veel organisatorische, artistieke en technische expertise, moet 
immers weer opnieuw opgebouwd worden. Zo als het er nu naar uitziet, zal ook heel 2021 nog een 
financieel zwaar jaar worden voor de culturele sector 
 
 

  

Portefeuillehouder 
 

H.M.M. SChuttenbeld 

Beantwoord door 
 

Siera Wiersma / Anton Tuinman  

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

Anton Tuinman ab.tuinman@zwolle.nl / 06 11585576 

mailto:ab.tuinman@zwolle.nl
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VVD PPN Investeren in GREX 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 20 

  

Vraag Wat zijn de precieze voorwaarden voor investeren in een onrendabele GREX?  
Is de berekening van die GREX in- of exclusief KEC-eisen?  
En is dat per definitie zonder aanvullende eisen/normen op bestaand beleid? 
 

Antwoord De voorwaarden om te investeren vanuit een rendabele of onrendabele Grex verschillen niet.  
De investeringen zijn wel beperkt tot de kostensoortenlijst uit het besluit Ruimtelijke Ordening, 
conform artikel 6.2.4.  De mate waarin KEC-eisen en/of aanvullende eisen en normen op bestaand 
beleid worden opgenomen is uiteindelijk aan de Raad zelf bij vaststelling van een grondexploitatie. 
 
De kosten  

  

Portefeuillehouder R. de Heer 

Beantwoord door C. van Steenwijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

06-14393717 / c.van.steenwijk@zwolle.nl 
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VVD PPN Investeren in verdienvermogen 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 20 

  

Vraag In de Aangehouden motie 1 VVD Investeren in verdienvermogen bij de begroting wordt tevens 
gesproken over externe experts die aanvragen/keuzes kunnen beoordelen. Wat is daar de status 
van? 
 

Antwoord Wij hebben dit deel van de motie, te weten: 1) hoe/door wie de selectie van investeringen 
plaatsvindt, geïnterpreteerd als afgedaan, omdat de raad beslist welke investeringen er op de 
Strategische Investeringsagenda komen. Bij het toepassen van het instrument SIA zoals die nu in 
de besluitvorming voor ligt wordt geen meerwaarde gezien voor een rol om externe experts de 
aanvragen/keuzes te beoordelen.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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VVD PPN Maatschappelijke effecten SIA 
 
 

  

Gesteld door fractie 
 

VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 20 

 
Vraag 

 
Welke maatschappelijke effecten worden meegenomen in een SIA-kredietvoorstel? 
 

  

Antwoord Zoals in het raadsvoorstel van de Perspectiefnota is aangegeven gaat het college verkennen hoe 
bij een kredietaanvraag ingegaan kan worden op het maatschappelijk effect. Op dit moment 
kunnen we nog geen concreet antwoord op uw vraag geven. De vraag wordt meegenomen in de 
vervolgstappen over de SIA die we bij de begroting 2022 met de Raad willen bespreken. 

  
 

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 

Beantwoord door 
 

J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 



Voorjaarsmoment 2021 - Technische vragen 26 van 27 
 

 

VVD PPN Publiek-private samenwerkingen/investeringen in SIA 
 
 

  

Gesteld door fractie 
 

VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 20 

 
Vraag 

 
Kunnen publiek-private samenwerkingen/investeringen ook deel uitmaken van een SIA-voorstel? 

  

Antwoord In principe wel, als het past binnen de voorgestelde criteria van de SIA en de uitwerking daarvan 
volgens variant 1 (gebiedsontwikkelingen en mobiliteit). Daarbij gaat het dan wel om het 
gemeentelijke aandeel in de investeringen. 

  

Portefeuillehouder 
 

Dorrit de Jong 

Beantwoord door 
 

J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 
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VVD PPN Aanvraag externen SIA 
 
 
Gesteld door fractie VVD 

Heeft betrekking op PPN 2022-2025 
Paginanummer: 20 

  

Vraag Kunnen externen ook een aanvraag indienen die door het College beoordeeld wordt, of is alleen 
het College in staat een verzoek te doen? 
 

Antwoord De SIA is bedoeld om te sparen voor het aandeel van de gemeentelijke kosten in toekomstige 
investeringen die vallen onder de gestelde criteria. Het is geen fonds waar andere(externe) 
partijen een beroep op kunnen doen.  

  

Portefeuillehouder Dorrit de Jong 

Beantwoord door J. van Dijk 

Contactgegevens 
ambtenaar bij 
vervolgvragen 

tel. 2664 / email j.van.dijk@zwolle.nl 

 
 


